
--  

 

ÅRSMELDING 

Tønsberg Fotballklubb  

2023 

 
 

 

 

 



ÅRSMØTE 

Tønsberg Fotballklubb   

Torsdag 29. februar kl 19.00  

Dagsorden: 
 
Velkommen til Årsmøte 2023 for Tønsberg Fotballklubb 
 
1.      Godkjenne stemmeberettigede 
 
2.      Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsordenen 
 
3.      Velge møtedirigent, referent samt to medlemmer til å underskrive protokollen 

• Møtedirigent:    Tom Gjermundsen 

• Referent:     Per Erik Olsen 

• 2 til å underskrive protokollen:  Svein Wold og Agnar Bekkevahr 
 
4      Behandle TFKs årsmeldinger 
 
5.      Behandle TFKs regnskap for 2023 i revidert stand 
 
6.      Behandle innkomne forslag 
 
7. Fastsette medlemskontingent for 2024 
 
8. Vedta TFKs budsjett for 2024 
 
9.   Foreta valg 
 
10. Avslutning 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4.0 STYRETS ÅRSBERETNING 2023  

4.1 STYRESAMMENSETNING 2023 

Årsmøte 2022 ble avholdt 1. mars 2023 og følgende styre ble valgt: 

Leder:   Geirfinn Kvalheim  Ikke på valg  

Nestleder:  Pål Nilsson  Gjenvalgt for 2 år 

Styremedlemmer: Tore Bjørnsvik  Gjenvalgt for 2 år 

   Mathilde Elster  Gjenvalgt for 2 år 

Gry Lauritsen  Valgt for 2 år 

Simon Licina  Valgt for 2 år 

Eirik F. Hagen  Ikke på valg 

Per Erik Olsen  Ikke på valg  

 

I desember 2023 fikk Simon Licina jobb i Sandefjord og valgte å tre ut av styret. Han ble ikke 

erstattet.  

Styremedlemmene har også i 2023 hatt dedikerte ansvarsområder, noe som fungerer 

tilfredsstillende. 

 

4.2 STYRETS ÅRSMELDING 

Det har vært avholdt 12 styremøter i perioden og behandlet 86 saker. 

I tillegg har det vært avholdt 2 arbeidsmøter. 

Styret fortsetter jobben med å utforme en mer strømlinjeformet organisasjon basert på siste 

årsmøtes strategiske plan. 

4.2.1: Bygge og videreutvikle klubb 

4.2.2: Bygge og videreutvikle organisasjon 

4.2.3: Ta samfunnsansvar 

4.2.4: Videreutvikle anlegg 

4.2.5: Bygge og videreutvikle sport  

 

4.2.1 Bygge og videreutvikle klubb 

Når man skal videreutvikle en fotballklubb, er det viktig at man har mange og dedikerte medspillere 

som er for å dra lasset i same retning. Det har TFK, og nye tanker og ideer som kommer fra 

medlemmene er med til å utvikle klubben ytterligere. 

Noen ganger kan det være litt utfordrende, da klubben drives kun basert på dugnad. Mange gode 

ideer kommer opp, men ikke alle har man kapasitet til å gjøre noe med, men alle skal vite at styret 

prøver så godt vi kan basert på tilgjengelige ressurser. 

TFK må ikke gå i den fella og se rundt seg og finne flotte tiltak og løsninger rundt i klubber som har 

mange ansatte for så å implementere det i klubbens indre liv. Likevel skal vi være «fremme i skoa» og 

tørre å ta nye grep og utfordringer. 

Vi er langt fra ferdig med punktene 4.2.1 til 4.2.4, men skal fortsatt ha fokus på de.  

Styret hadde satt sport høyt på dagsorden for 2023. Dette er ikke noe «quick fix». Sportslig utvikling 

tar tid og den tiden må vi ta oss. Når vi så at det i løpet av året forsvant et helt G16-lag, innser man at 

slike prosesser er sårbare og først av alt stilte vi oss spørsmål om hvorfor dette skjer. Svarene er 

mange og sammensatte, men det tvinger TFK til å ta grep i den aktuelle aldersgruppen og gjerne også 

ennå litt lavere. Godt nok skal TFK være en breddeklubb, men det smerter jo litt at vi ser at spillere 

forsvinner til klubber rundt oss, uten at de automatisk blir bedre spillere. Derfor har vi startet en 

prosess som har til hensikt å gi spillerne såpass gode tilbud at det skal være mulig å bli god i TFK. Slik 

beslutninger medfører en del konsekvenser. De konsekvensene må TFK ta, men innenfor økonomiske 

og ressursmessige rammer som klubben har til rådighet. Det kommer vi tilbake til under punktet 

Sport.  



4.2.2 Forsterke, bygge og videreutvikle organisasjonen 

Tønsberg Fotballklubb jobber fortsatt iherdig for å få flere med seg for å drifte klubben. 

Vi kan ikke annet enn å hylle og ikke minst takke de som har dedikerte ansvarsområder og som 

skjøtter de på en ypperlig måte.  

• Sølvcupen ble igjen en flott cup som mange barn og unge setter stor pris på og fungerer 

utmerket under ledelse av Sigurd Kraft Gulbrandsen. Rekordpåmelding i 2023 takket være 

iherdig og god innsats av hans mange og godt kvalifiserte medhjelpere. 

• Kioskvaktene: En god klapp på skulderen som takk for jobben de gjør her ved hver uke ved å ta 

ansvar for at kioskdriften fungerer og her har Gry Lauritsen kommet inn som en ressurs basert på 

utvalg av varer og billigere innkjøp. De som deler på ansvaret med info og opplæring til daglige 

kioskvakter er Svein Wold, Pål Nilsson, Hilde Bekkevahr og Kjetil Egeland. 

• Anleggsressurser: Også en god kred til gutta, Kjell Roger Henriksen, Svein Wold og Gudmund 

Johansen, som stiller opp når det skal gjøres noe vedlikeholdstiltak som å reparere målbur, 

merke opp Strandman Arena i småbaner samt forefallende arbeid. 

• Dommerne hår fått ny leder i 2023, nemlig en «gammel traver» i TFK-systemet, nemlig Torunn 

Bjørnsvik. Tilbakemeldingene tyder på at hun har gjort en meget god jobb.  

• Speaker på hjemmekampene til A-laget har også i 2023 vært Per Steinar Markussen. Han har 

laget en hyggelig informativ ramme rundt arrangementet som vi ønsker å ta med oss videre. 

• Hjemmesiden til TFK har fått en klar ansiktsløfting takket være redaktør Øystein Buvik. Han både 

skriver selv og tar inn stoff som kommer fra medlemmene. Flott at vi har slike ressurser i vår 

midte. Vi har vært en stund i andre kommunikasjonskanaler som Facebook og nå entrer vi også 

«scenen» på Instagram.  

• Markedsarbeid i TFK har nådd nye høyder. Det ser vi fysisk både rundt Strandman Arena, men 

også visualisert i oversiktstavle av samarbeidspartnere i klubbblokalene og rundt anlegget. Hva 

hadde resultatet vært uten en meget energisk Per Erik Olsen kan man bare gjette seg til. Vi ser 

frem til mange og gode år med Per Erik ved det roret. 

• Fair Play er og skal være en ledetråd for TFK både på og utenfor banen. Mathilde Elster har tatt 

på seg den oppgaven med en kombinasjon av stramme linjer og glimt i øyet. Det er ikke til å 

stikke under en stol at også vi i TFK har hatt episoder vi kunne hatt ugjort, men også her har 

Mathilde tatt grep kjapt. 

• Ungdomsrådet er nyopprettet og skal være et psykososialt tilbud til de unge på fredagskveldene. 

I våre klubblokaler har Baldvin Kristjannson etablert et tilbud som skal medvirke til at 

ungdommen kan ha andre fritidssysler enn å sitte foran TV- en eller nettbrettet. Dette skal være 

et trygt og godt sted å være på en fredagskveld. De 4 lørdagene i desember var det også et 

lignende tilbud, men da ble fredagene kansellert.  

• Alle Styremedlemmene har fått særansvarsområder og styrets leder retter også en stor takk til 

Eirik Hagen som har fått meget god oversikt over medlemsmassen samt implementering av 

Spond til de aller fleste. En stor blomst også til Pål Nilsson som er den som har sittet lengst i 

styret og har kontroll og oversikt over treningstider enten i Vestfoldhallen, på Strandman Arena 

eller Gressbanen. Han er også Sportslig leder for A-laget. Og i tillegg mange andre områder det 

ikke skal regnes opp her. Tore Bjørnsvik går aldri ut av sin rolle som styrets- og klubbens «Grand 

old man». Tore er selveste leksikonet i styret hva gjelder klubbens tidligere ve og vel.   

 

En liten digresjon til slutt under dette punktet, var at mange av klubbens medlemmer var med på 

reklameopptak fot TV2 midt i sentrum av Tønsberg, en reklamefilm som er blitt vist utallige ganger 

på TV. Hele honoraret gikk til innkjøp av shortser og strømper til alle spillerne. 

 

 

 

 

 



4.2.3 Ta samfunnsansvar 

Tønsberg Fotballklubb er geografisk plassert i sentrum i byen. Dermed har vi også mange spillere 

med flerkulturell bakgrunn. Dette er en berikelse for fotballmiljøet generelt og TFK spesielt. Dermed 

blir klubben en smeltedigel av spillere med mange forskjellige bakgrunner. Her skulle nok TFK ha hatt 

en eller to personer som kunne ivaretatt dette mangfoldet på en bedre måte. 

10. juni arrangerte vi TFK-dagen med merkeprøver, offisielle åpning av ballbingene og avsluttet med 

servering av god mat, hvorav mye var mat som hadde opprinnelse fra mange forskjellige nasjoner.   
 

4.2.4 Videreutvikle anlegget i et miljøperspektiv        

Strandman Arena og anlegget rundt fremstår meget bra. Ballbingene som ble bygget høsten 2022 er 

mye brukt, primært av skolebarn fra Byskogen skole på dagtid, egenorganisert aktivitet på tidlig 

ettermiddag og våre egne lag på kveldstid. 

TFK fortsetter sitt engasjement for å ivareta miljøet på og rundt anlegget. Derfor ble det i august 

2023 byttet lysanlegg, fra halogen til LED-lys. Takket være god økonomisk støtte fra «Grønt skifte» 

(Telemark og Vestfold Idrettskrets) og Sparebankstiftelsen Nøtterøy/Tønsberg, ble dette en meget 

overkommelig kostnad for klubben. 

Anleggsgutta tar de daglige gjøremålene som å skifte målnett der det er behov, stramme opp 

målstengene og plukke litt søppel når de ser at det trengs. De har også spraymerket småbaner på 

hovedbanen, slik at lagene ikke trenger å tenke på oppmåling når det skal spilles kamper for de 

yngste der. 

 

4.2.5 Videreutvikle sport 

Som nevnt tidligere, blir det nå tatt grep både for å løfte nivået på lagene våre, men også for å 

beholde spillerne lengre. De fleste tiltakene kommer til uttrykk i 2024, men arbeidet og 

planleggingen har startet i 2023: 

4.2.5.1 Yngres 

Sportslig leder yngres, Simon Licina, fratrådte både styrevervet og ansvarsområde Sportslig leder 

yngres. Her måtte vi få inn nye som kunne overta, og selv om det ble i 2024, lykkes klubben å 

engasjere ekteparet Ina og Kay Kittelsen-Wang . 

De aller fleste trenerne fra 2023, forsetter sitt virke også over i 2024. Det borger for kvalitet,  

kompetanse og kontinuitet, noe som er viktig faktorer for å gi våre yngste et godt tilbud. 

4.2.5.2 Ungdom 

Aldersgruppen som definerer Ungdomsgenerasjonen i TFK er 13-19 år. Som Sportslig leder her er 

Fredrik Rawicki kommet inn. Fredrik har grepet fatt i mange utfordringer og gjør dette med stor glød 

og entusiasme. Denne aldersgruppen vil nå få et bedre tilbud hva gjelder trenerkompetanse, utvidet 

støtteapparat, egne garderober og et bedre trenings- og oppfølgingstilbud. Disse spillerne vil også få 

en utstyrspakke. Allerede nå er det 8 gutter i G13-årgangen som er tatt ut på bylag og 2 jenter i 12-

årsklassen som er tatt ut på kretsens sonelag. Dette er fremtiden for TFK. 

4.2.5.3 TønsbergAkademiet 

Det ble også i 2023 besluttet at vi skulle etablere TønsbergAkademiet, som skal bli et tilbud til aller 

ivrigste, som får et ekstra treningstilbud ei helg i måneden. Dette skal være et individtilbud, noe som 

tilsier at det blir enkeltspilleren som blir fokuset på samlingene og ikke lagene. Tom Nelvik har tatt på 

seg ansvaret for dette tiltaket. 

4.2.5.4 Spillerutvikler 

TFK har også engasjert Tom Nelvik som skal ansvaret for spillerutvikling i klubben. Han skal ha et 

nært og godt samarbeid med lagstrenerne for å utvikle enkeltspilleren. Dette er en nyvinning i TFK, 

så her blir litt «veien litt til mens man går den». Likevel stilles det store forventninger til tiltaket.     

 

 

 

 

 



4.3 MEDLEMMER 

Tønsberg Fotballklubb har registeret en alder og kjønnsfordeling som følger per 31.12.23: 
 

Kvinner Menn Sum 

Alderstrinn 0-5 6-12 13-19 20-25 26+ Sum 0-5 6-12 13-19 20-25 26+ Sum 
Antall medlemmer 0 38 5 0 17 60 5 130 74 15 121 345 405 

 

Medlemsutviklingen de siste 10 årene er som følger: 

2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

385 421 461 451 386 390 350 305 280 325 405 
 

4.4 ÆRESMEDLEMMMER 

Det er foreløpig ikke utnevnt flere æresmedlemmer i Tønsberg Fotballklubb. 

Dermed består gruppen av Æresmedlemmer av Henning Tollefsen, Tore Bjørnsvik, Hilde Bekkevahr, 

Åge Nikodemussen og Pål Ofstad. 
 

4.5 EGNE ARRANGEMENT   

4.5.1 Sølvcupen  

Det sikreste marstegnet for fotballen er den årlige Sølvcupen i regi av Tønsberg Fotballklubb.  

Også i 2023 var det flere påmeldte lag enn tidligere, med ca 250 lag bestående av ca 2.000 spillere 

Dette er bare fantastiske tall. Takk til Sigurd Kraft Gulbrandsen og hans fantastiske team som gjør 

dette mulig. Takk også til alle de andre frivillige som stilte opp. Uten dere vil denne cupen aldri blitt 

den suksessen den er blitt. 

4.5.3 TINE Fotballskole 

Tønsberg Fotballklubb gjennomførte Tine Fotballskole fra 7. – 11. august med 100 barn både på 

Tønsberg Gressbane og Strandman Arena. Leder for fotballskolen, Simon Licina, hadde med seg 8 

dyktige instruktører som gjorde alt for at barna skulle sitte igjen med en god fotballopplevelse, noe 

klubben i ettertid fikk mange gode tilbakemeldinger om. Stor kred til Simon og instruktørene, men i 

år var det første gang, og med tungt hjerte, man måtte si nei til barn som ønsket å være med.  

Fotballskolen ble også i år avsluttet med grilling og utdeling av diplom.        

4.5.4 Aktivitetsdag for barna på 2 nærliggende skoler og 7 barnehager. 

Torsdag 7. september august og mandag 11. september var det duket for mange barnehage- og 

skolebarn på Strandman Arena. I år var det Simon Licina og to medhjelpere som tok seg av dette 

evenementet. Over 60 barn helt ned i 5-årsalderen møtte opp og mange av disse kom med på 

klubbens treninger i etterkant, og det var akkurat det som var meningen med tiltaket. 

4.5.5 VM i straffekonk 

VM (Vestfold Mesterskap) i straffekonk ble ikke gjennomført i 2023.  

4.6 ØKONOMI 

Tønsberg Fotballklubb gikk ut av 2023 med et overskudd på 159.040 etter avskrivninger. 

En klubb på størrelse med vår skal jo ikke ha ambisjon om store overskudd, men dersom man ikke er 

restriktiv mht pengebruk, kan det fort gå galt. Vi har god kontroll på økonomien og momskompen-

sasjon og inngående spillemidler ga klubben et godt likviditetstilskudd. 

TFK har også i 2023 påtatt seg kostnader ved utskifting av lysanlegg, med en totalkostnad på ca 

720.000. Også her har vi fått støtte fra eksterne organisasjoner (se pkt 4.2.4) og momskompensasjon 

og spillemidler for dette vil komme inn i juni 2024, med ei totalramme på ca 390.000, noe som vil 

komme godt med når vi skal rehabilitere kunstgresset.  

Se for øvrig eget punkt om regnskap på dagsorden, sak 5.0.   

 

 

 

 

 



4.7 LAGENES ÅRSBERETNINGER    

 

4.7.1      G2018 

Trenere: Edvard Brendsrød, Antony Seje 

Lagleder:           Torsten Starkloff 

Spillere: Dette laget ble etablert våren 2023 og kom som et resultat av aktivitetsdag for  

Byskogen skole og de nærmeste barnehagene samt fra G2017. 

 

4.7.2  J2017/18 

Trenere:  Matthew McGee og Audun Tvetene 

Lagleder:  Kaja Ulfsten 

Spillere:  Ariella Lislebø, Estelle Gran Nelvik, Filippa Kristensen, Frida Funnemark, Harriet 

McGee Hjelmesæth, Henny Tvetene Melum, Tarja Lange, Maryam Tahir. 

Vi hadde i starten av sesongen 18 spillere som nå er redusert til 8. Vi hadde noen 2019-spillere med 

på noen treninger, men valgte å kun ha 2017/2018 med videre etter jul.  

Vi trener nå inne på Skagerak international school mandager kl 17.30- 18.15. Vi har meldt opp laget 

til aktivitetsturneringer i 2017-klassen og håper vi møter flere jentelag. 

 

4.7.3     G2017 

Trenere:  Zirek Suleyman, Kenneth Mailund, Omer Duhera, Ole Andreas Nielsen 

Lagleder:    Tine Alette Helleberg 

Spillere:  Artur Mailund, Isac Tvtene-Suleyman, Deniz Emir Ergun, Yoel Gurja, Adelmo Amaru 

Larsen, Adrian Walle Gulbrandsen, Alexander Hetnandez-Mikalsen, Audun Hagen Fevang, Benjamin 

Joachim Dahl, Brage Forsmo Flademoen, Christofer Emil Aase, Erik Smedhus, Fabian Nielsen, Felix 

Mørkve, Herman Skaar Bremnes, Niklas Vibe Kristiansen, Rian Duhera, Tobias Khwansri Skatvedt, 

William Dante De Oliveira,  

Gutter 2017 har hatt en markant økning i antall spillere i 2023, etter skolestart, med noe frafall igjen 

inn mot vintersesongen. Vi er i dag 19 spillere fra Byskogen skole og Træleborg skole der det er et 

stort oppmøte på alle treninger og kamper. Mange av spillerne har trent på dette laget  i 2 år, mens 

flere nykommere har vært helt ferske på fotballbanen etter sommeren 2023. Det er varierte 

ferdigheter blant spillerne, men det gjør disse guttene til et godt team og vi ser en stor utvikling 

lagmessig.  

Trenerteamet har blitt forsterket dette året, der Zirek Suleyman har fått med seg Kenneth Mailund i 

spissen, samt Omer Duhera og Ole Nielsen. 

Utrolig gøy å se så mye fotballglede og så godt samhold blant guttene på treninger og kamper, og 

gleden de viser over lagvenners mestring - det er virkelig en god team spirit i laget! 

Treninger: 

Laget har hatt én trening i uken, der de startet året med innetrening i gymsalen på Træleborg Skole, 

utetrening i ballbingene på TFK og avsluttet med innetrening på Greveskogen VGS. Træleborg skole 

fungerte fint det kun var 10 spillere og hallen er nokså liten, men det var varierte balløvelser, 

motoriske øvelser, stafetter og treningskamper som var desidert guttenes favoritt. 

Utetrening var en glede å starte opp igjen, vi hadde større plass og guttene synes det var stas å 

kunne spille med ordentlige mål og ikke benker å skyte på som vi brukte på Træleborg skole. Som 

sagt etter sommeren med flere spillere rekruttert, som selvfølgelig var helt fantastisk, trengte vi også 

flere trenere. Kenneth hadde vært med som trener i Træleborg gymsal, og at Ole og Omar stilte seg 

frivillige som trenere ble vi veldig glad for. De 4 trenerne har hver sin måte å trene og legge opp 

øvelser på, så det har vært variert trening i utesesongen der vi har rullert i grupper på hver eneste 

trening. Skytetrening, ballføring, pasningsøvelser, kamptrening, lagspill og avsluttet med 

løpekonkurranse fordelt i 2 lag etter hver trening. Guttene er alltid klare for konkurransen på slutten 

av treningsøkten og det nytter ikke å “glemme den” eller “ ikke ha tid til den”, for den 

løpekonkurransen blir da etterspurt og er tydelig en øvelse de vil ha og synes er gøy! 



Innetreningen vinter 2023 på Greveskogen VGS har vært over all forventing, det er veldig stor og god 

plass, nok mål til å dele opp laget og hallen til 2-3 grupper som rullerer på forskjellige 

øvelser/kamper. Vi ser at flere spillere mestrer flere oppgaver og øvelser på banen og vi ser 

resultater i både gleden og mestringen individuelt og lagmessige til guttene og hvor lærevillige og 

tilstede de er på trening i forhold til første halvår av 2023, samt forståelsen av lagspillet  som nå 

faktisk er på plass og bygges på. 

Kamper/cuper/turneringer: 

Guttene har vært med på 14 cuper/turneringer igjennom året, samt at vi hadde 2 lag med i 

aktivitetsturneringen. Godt oppmøte på kamper med rundt 10-12 spillere hver gang. Vi har vanligvis 

vært 3 lag på hver cup, noe som har fungert veldig bra for oss og guttene har fått nok spilletid og det 

er svært sjeldent noen vil byttes ut.  

Guttene har lært at vi kan beklage oss på banen om noe skulle hende, hjelpe motsatt lagspiller opp 

eller spørre om det går bra og være en god venn på banen - noe vi har fått gode tilbakemeldinger fra 

flere cup-arrangører/banevakter og som vi fortsetter å snakke med guttene om. Vi har nulltoleranse 

for dårlig oppførsel/slag/spark osv. og spiller må da gå av banen. Det er viktig for oss at spillerne våre 

kan reglene og grensene på banen for å være et hyggelig lag å møte til kamp.  

Spillegleden er enorm hos samtlige spillere, og det er kjempefint å se nå at guttene spiller sammen 

som et lag med pasninger og jobber sammen istedenfor å kjøre sitt eget løp hele veien eller ikke vite 

helt hva de skal gjøre med ballen. 

Evaluering 2023: 

Guttene har hatt gode treningsøkter med stort oppmøte, vært motiverte og lærevillige. Trenere har 

vært flinke på å gi ros og hjelpe spillerne til mestring, samt hatt aktiviteter i treningsøktene som er 

morsomme. Vi ser at flere har skjønt spillet og fått mer interesse for fotball, og igjennom året har 

utviklingen hos samtlige vært stor, selv så små de er - nå er det virkelig gøy å se guttene spille!  

Vi har ikke hatt et fokus på å vinne kamper i turneringer og cuper da barnefotballen skal for det 

første være for gøy, men spillerne vil gjerne vite stillingen ila. kampene og jobber hardt for å vinne og 

gjøre det beste de kan. Spillerne har vist stort engasjement på banen og har en god lagånd. Vi har en 

god gjeng, både barna og foreldregruppen. 

 

4.7.4      G2016  

Trenere:  Zirek Suleyman, Erlend Moskvil, Omer Duhera 

Lagleder:  Camilla Holmsen 

Spillere:  19 spillere registrert i Spond 

Antall spillere: 

Vi har fått noen nye spillere, og noen 2017 spillere er med på treningene til 2016.  

Hatt med en jente høsten 2023, men hun har sluttet nå. 

Treninger: 

April 2023 startet vi opp med to treninger i uken, mandager og torsdager. Startet treningen 17.30 

istedenfor 17.00 da dette blir for tidlig for mange foreldre. 

Vi startet med innetrening i gymsalen til Greveskogen videregående uke 43 onsdager kl 17.00 og gikk 

ned til trening en gang i uken. Det er færre spillere som er med på trening nå i gjennomsnitt 10 stk pr 

gang, muligens pga logistikk med å rekke trening. 

Vi er takknemlige for at vi får trene inne, men vi skulle gjerne hatt en trening i uken på Fix-arena i 

tillegg og vi er litt skuffet over at vi ikke fikk innetrening to ganger i uken nå på vinteren.  

Turneringer/kamper: 

Vi har deltatt i 15 cuper og turneringer. 

Vi ser at barna synes det er veldig gøy å spille cup  

Laget juleavslutning i klubbhuset 20. desember med pizza og kake 

Evaluering etter sesongen: 

Vi er fornøyde med sesongen og fornøyd med at vi har fått flere spillere og deltatt på mange cuper. 

Selv om det er færre som deltar på trening nå regner vi med at flere kommer tilbake når vi begynner 

å spille ute igjen. 



4.7.5     G2015 

Trenere:  Bjørn Erik Bjøre, Vegard Eismann Kjøl og Geir Hegna 

Lagleder:    Fredrikke Bjerkøy 

Spillere:  16 registrerte i Spond (13 aktive) 

Gutter 2015 er en gjeng på 16 spillere, der 13 stykker deltar aktivt. Vi har hatt en kjempefin sesong 

med en uavgjort, resten seiere! Gutta har vokst og utviklet seg mye det siste året, og det merker vi 

godt både på kamp og trening. Våre tre trenere er stort sett til stede alle sammen og det har gjort at 

gutta blir roligere, mer konsentrert og får bedre oppfølging.  

Vi trener i all slags vær, men tok juleferie i desember (deltok på en cup). Det var friskt på slutten, så 

vi gleder oss til noen uker inne i Vestfoldhallen. G2015 har deltatt på fire cuper fra juni til desember, 

to av dem uten kostnad. 

Sesongen har godt over all forventing for vår del, men vi ønsker og søker stadig flere spillere til vår 

fine gjeng. Foreløpig kun en spiller fra Træleborg Skole. Vi avsluttet sesongen med grøtfest hjemme 

hos Geir. 

På slutten her vil vi gjerne formidle et ønske om treningstider når utetrening står for tur. Vi er to som 

jobber turnus, en som er student i tillegg til full jobb og en som pendler, så vi vil veldig gjerne 

beholde treningstidene fra i høst, da vi har byttet i turnuser osv for å få dette til å bli så bra som 

mulig for gutta våre.  

4.7.6      G2014: 

Trenere:  Kjartan Sondresen, Andreas L Jakobsen, Sigurd Kraft Gulbrandsen, Mariann Ellefsen, 

Kay Wang, Branislav Spasojevic 

Lagleder:  Line Dix Rokne 

Spillere:  25 

Antall spillere registrert i Spond har vært noenlunde jevnt i løpet av året. Oppmøte på trening er mer 

variabelt. En høy andel av spillerne har foreldre med ikke-Norsk bakgrunn og flere har 

språkproblemer. Vi antar at dette kan være noe av årsaken til det ujevne oppmøtet. Enkelte spillere 

har dessuten aktiviteter som hockey i tillegg.  

Laget trener 2 ganger pr uke a 1 time. I sesongen har i praksis den ene delen av gruppa hatt kamp og 

den andre trening. 

Vi har hatt to lag påmeldt i serien og laget har vært med på følgende cuper: Sølvcup, Vårcup Eik, 

Færder Cup, Flint Bama Cup, Revac Cup og Skattekammeret Cup. 

Evaluering: Laget har helt siden oppstart hatt utfordringer med at samtlige i trenergruppa enten 

pendler eller jobber turnus. Det har vært vanskelig å få noen til å ta «eierskap» til laget og det at det 

oppgavene har vært fordelt på såpass mange har tidvis vært utfordende. Ny lagleder kom ombord på 

høstparten og det har frigjort tid for hovedtrenerne Kjartan og Andreas til å fokusere på fotballen.  

Spillerne i gruppa er en dedikert gjeng og veldig mange holder et bra nivå. Dessverre har vi noen få 

spillere som holder et mye lavere nivå enn hoveddelen av gruppa noe som tidvis gjør det utfordrende 

å lage jevne lag, holde fokus på treninger og få til gode øvelser som flyter bra. Forhåpentligvis kan vi 

klare å få til en bedre differensiering, både på trening og i kamp som vil gjøre fotballen morsommere 

for alle spillerne, uavhengig av nivå. 

 

4.7.7 J2013 

Trenere:  Ingrid Sundby og Anders Nilsson 

Lagledere: Samme som ovenfor 

Spillere: 11 jenter   

Jenter 2013 består av elleve jenter, som også er aktive innenfor andre fritidsaktiviteter. Dette gjør 

det til tider utfordrende å få gjennomført både treninger og kamper. 

Felles treninger med J11/12 har vært med på å gjøre treningshverdagen mer stabil og forutsigbar. 

Vi har vært med på Sølvcup og Teie cup. Stilte med ett lag i sesongens seriespill. 

Trenerteamet har bestått av Ingrid Sundby og Anders Nilsson. Fra oppstart 2024 blir Therese Fosås 

med i trenerteamet.  



4.7.8     G2013     

Trenere:  Tor Espen Rønsen, Matthew McGee, Tom Nelvik  
Lagledere:  Eirik Hagen  
Spillere:  21 
G2013 består av ei trenergruppe på 20 spillere ved utgangen av 2023. 
Vi meldte på 2 lag i serien vår 2023 på samme nivå og 2 lag høst A/C nivå. Laget har deltatt på cuper i 
nærområdet + Norway Cup. Spillermassen økte til 24 på slutten av høstsesongen.  
Evaluering: Det er en fin gjeng med motiverte gutter som samlet har blitt ei fin gruppe. Det er viktig 
for trenerteamet å skape samhold i gruppa, vi har arrangert kvelder på klubbhuset med FIFA og pizza 
samt avslutning sammen med jenter 2013 på slutten av 2023. 
 

4.7.9     G2012 

Hovedtrener:  Christian Braathen 

Hjelpetrenere:  Jørgen Rodal og Memli Qalliu 

Lagleder:  Per-Olav Wiik    

Spillergruppe: Per nå er det 16 medlemmer i Spond, i tillegg 3 spillere som sannsynligvis er på vei 

inn. Ingen frafall, kun økning av spillergruppen i løpet av høsten. 

Potensielt 19 spillere ved sesongstart!! (Ved sesongstart første samarbeidsåret med  

2011 var det kun 7 spillere fra 2012…) 

Flere spillere har hospitert med 2011 i kamper ved behov. Startet samarbeid med  

2013, hvor 3 spillere var med på cup. Mer samarbeid i vårsesongen 2024. 

Pga økt spillergruppe og mulighet for å stille med eget lag i serie, ble det besluttet å  

gå ut av sammenslåing med 2011 etter vårsesong, i et forsøk på å bygge opp 2012 

laget igjen.  

Treninger: 

G2012  har hatt egne treninger, med godt oppmøte. Laget trener tirsdag og torsdag på Strandman fra 

18-19.30. Tirsdager må legges inn i treningsplanen. I høstsesongen har denne treningstiden stått 

oppført som ledig og blitt benyttet til kamper for andre lag . Det er også ønske om å kunne forskyve 

treningstid litt hvis mulig, av praktiske grunner for hovedtrener. 

Kamper: 

Spilt på B- nivå i 2012 serien i høstsesongen, med varierende resultat, men vant begge kampene mot 

Flint! 

Turneringer: 

Vårsesongen (sammen med 2011):  

Et par helgecuper 

Norway cup 

Høstsesongen (kun bestående av gutter 2012) 

Flint Kiwi Bamacup i september  

Omlidstrand innendørscup  i november (med 3 spillere fra 2013 som hospiterte) 

Evaluering: 

Høsten 2023 har vært en stor opptur for G2012, med økt spillergruppe. 

Det er fortsatt potensiale for å rekruttere flere spillere, men bør blant annet få hjelp fra flerspråklige 

voksne i kommunikasjon med noen av hjemmene.  

 

 

 

 

 

 

 



4.7.10 J2011/2012 

Trenere:  Petter Furan. Ina Kittelsen-Wang. Hjelpetrener Lisa Fagerhov. 
Lagleder:  Annette SH Krøglid 
Spillere:  18 spillere ved utgangen av 2023 

• Antall spillere: Økt fra 13 til 18 spillere siste år. 

• Treningssamarbeid med J11 (fellestreninger).  

• Treninger inne: I Vestfoldhallen Mandager og torsdager kl 18-19.  

• Treninger ute: Tirsdager og torsdager: 1,5 time  

• Serie: J11 nivå 1 vår 2023. J11 nivå 2 høst 2023. 

• Turneringer: Sølvcup 11.03.23. Overnattingscup Sandarcup 11-13/8.  

• Utenomsportslig:  

o Hele gruppen var og så; 

▪ Toppseriekamp Lyn-Rosenborg 18/6.  

▪ Sandefjord Fotball kvinner- Randesund + omvisning på SF sitt anlegg av tidl. TFK-

spiller Filippa Ogann.  

▪ Landslagskamp Norge-Frankrike 27/10 

o Samt at vi deltok på:  

▪ Tine fotballskole TFK 14.-18 august.  

▪ Juleavslutning på Kilden Bowling 28/11 

o Dugnad for jentene: Vaffelsalg 21/1, 11/2, 10/6, 17/6, 21/10, 11/11. 

• Petter Furan gjennomført NFF-grasrot-trener-rekke. 

Evaluering etter sesongen:  

✓ Fin gjeng bestående av fjorten 11-åringer og fire tolvåringer sesongen 2023. Jentene virker 

trygge sammen, det beste grunnlaget for godt lagspill. 

✓ Behov for fire voksne rundt laget. 

✓ Vellykket treningssamarbeid med J11 

✓ Det var flott at TFK-styret støttet vår sak og fikk til møte og vedtak fra Vestfold fotballkrets: 

At vi kan medbringe alle våre overårige spillere til kamp, og ha tre på banen samtidig.  

✓ Påmeldt Oddebollen overnattingscup (Sverige) 2.-4. august 24: Søkt eksterne midler høst 
2023 uten å ha fått noe + dugnad både høst 2023 og vår 2024. 

✓ Ina er tilbake som trener ✨  
 

4.7.11 G2011/2012 

Trenere:  Eirik Waage, Mohammed Buhari Idris, Morten Haughom, Simon Hvitstein 
Lagleder:  Mathilde Elster 
Spillere:  23 
Laget bestod av to årskull (2011 og 2012) frem til høstsesongen 2023. På dette tidspunktet hadde 
antallet 2012-spillere økt slik at de var i stand til å danne eget lag igjen. Laget har spilt kamper i 2011-
serien. 
Vinteren 2023 deltok vi i Vinterserien for 2010-årgangen, men møtte sterk motstand og røk ut etter 
gruppespillet. 
I seriespillet våren 2023 stilte vi ett lag i A-serien, ett lag i C-serien og ett 7’erlag (forbeholdt 2012). 
Høstsesongen stilte vi ett lag i B-serien (påmeldt i A, men ikke nok lag til å ha egen A-serie) og ett lag i 
C-serien. I tillegg har vi spilt flere treningskamper mot Slagen og Flint. 
G 2011 deltok i 2023 på Ditt klubbhus cup (Ramnes), Sølvcup, Stag Meny Cup, Kunstgresscupen 
(Halsen), Slagen Invitational cup, Vårcup Eik (kun 2012), Flint Strandman U12 Cup, Norway cup, 
Sandarcupen og Bærum Elitecup. Sistnevnte cup var vår første utslagscup, og vi kom hjem med 
pokalen etter å ha slått gode lag som blant annet Heming og Ready. 
6 spillere ble tatt ut på Tønsberg bylag. Senere har ytterligere to bylagsspillere blitt medlemmer i 
TFK, og vi har nå 8 bylagsspillere på laget. 7 av dem er tatt ut til nominasjonstrening til kretslaget. 
Det er gjennomført foreldremøter 8. februar, 4. juni, 19. september og 17. oktober. Videre har 
trenerne holdt spillermøte 22. mars. Et planlagt spillermøte 29. november ble avlyst pga. værforhold. 



I forbindelse med deltakelse på Norway cup, arrangerte vi dugnad (salg av sokker og kluter, 
flaskeinnsamling, vaffelsalg og cateringkjøring). 26 spillere (2011 og 2012) deltok, og cupen ble en 
stor suksess med gode kampresultater og god stemning i laget. 
Vi avsluttet sesongen 2023 med bowling i henhold til sponsoravtale på Kilden bowling og påfølgende 
pizza og quiz på klubbhuset den 7. desember. 
Evaluering: 
G 2011 har vært en ganske stabil gjeng og vi har også hatt stabile trenere. Dette ser vi blant annet 
gjennom svært godt oppmøte på treninger. Laget går nå over i ungdomsfotballen, med de 
utfordringer det kan medføre, og fortsatt stabilitet vil være et viktig mål for laget. 
 
4.7.12 G2010 

Trener:  Anders Nilsson 

Hjelpetrenere:  Mikael Sølyst Lund og Nicolay Brun 

Lagleder:  Anders Nilsson 

Gutter 2010 består av 14 fotballgutter. Noen veldig ivrige – andre ikke så. 

I sesongen 2023 stilte vi med ett lag i seriespillet. B-nivå på våren. 4. divisjon på høsten.  

Felles treninger med 2009-kullet hele sesongen. Fine rammer rundt treningene, men stor belastning 

på de av våre spillere som måtte hjelpe til slik at G14 kunne stille lag. 

Laget deltok på Oddebollen. Fin tur både sportslig og sosialt. 

 

4.7.13 G2009 

Trener:  Halvor Viken  

Lagleder:  Ketil Sondresen 

Spillere: Aaron Morka-Fredriksen, Andreas Hobæk Viken, Audun Sagheim, Erlend Mathias  
   Aarnes, Erling Stigedal Velsing, Jusri Babiker Mohamad, Malik Thor Baldvinsson, 

Mathias Turunen Anthi, Miraziz Akhmadjonov, Natnael Yohannes, Ande Otto Jean 
Marthinsen, Said Abdullahi, Teodor Bjune Bjørnsvik, Sigmund Folkvard Ulshagen, 
Tobias Stene Bårnes, William Haukedal.  

Låne- og hospitantspillere; Kristian Møller Brun, Martin Steen-Hansen Krøglid, Aksel Sundby Nilsson, 
Julian Sølyst-Lund, Almajed Mohamed Jamoul, Georg Hjørungnes Udness, Lucas-Leon  
Doan Bo Tho Nguyen, Senay Kahsay, Gabriel Rawicki, Mio Waage-Hillidge, Nawaz  
Buhari Idris, Rufus Haugom 

G2009 startet sesongen (vinter/vår) med 16 spillere. Spillergruppen trente sammen med G2010 i 
vårsesongen, og flere av spillerne spilte kamper for G16 (G2008) mer eller mindre fast, gjennom 
vårsesongen – i tillegg til kampene for G2009 i G14-serien. 
Når høstsesongen startet var G16-laget borte, etter at G2008-spillerne meldte overgang til andre 
klubber, samtidig som G2009-spillergruppen var blitt 13 spillere. 
Treninger: 

Åpning av året med to treninger i uka, innendørs i Vestfoldhallen. 
Det var 3 treninger i uka før sesongen startet (når treningsforholdene åpnet for det utendørs), med 
mulighet for en ekstratrening på enkelte lørdager (våren). Disse treningene var åpne for alle på 
G2009 og G2008/G2010. 
Treningsgruppen var tiltenkt å bestå av G2009 og G2010 før og i oppstart av sesongen. Med 
bakgrunn i antall spillere på G2008 (G16), ble flere av treningene sammenslått mellom disse tre 
spillergruppene. 
I høstsesongen ble det også tilbudt tre treninger i uka, hvor G2009 og G2010 hadde samme 
treningstider – og opererte som én treningsgruppe. 
Siste trening for sesongen var 22. desember. 
Kamper/serie: 
Det ble en tøff start i oppkjøringen av sesongen - gjennom Jotron Cup (Vinterserien) i februar og 
mars. Treningsforholdene for å trene prinsipper for 11er-fotball, og i det hele tatt være godt 
forberedt var ikke de best mulige. Guttene holdt likevel godt sammen, og det var godt oppmøte på 
treningene etter dette – til tross for denne «nesestyveren». 



Gjennom målrettet øving, spesielt på de «tidlige» spillfasene, kom vi i gang med vårsesongen den 13. 
april – litt bedre forberedt. Dette ble en sportslig opptur. 
Det ble 1. plass i C2-puljen, hvor vi utkonkurrerte sterke lag som Halsen og Store Bergan. 
Høstsesongen ble spilt i 3. divisjon hvor vi igjen møtte sterke lag som Fram, Store Bergan og Halsen. I 
høstsesongen sanket vi 12 poeng, som holdt til en 5. plass til slutt. Høstsesongen var preget av veldig 
jevne kamper mot alle lagene som havnet over oss på tabellen – noe som forteller oss at det er lite 
som skiller mellom topplagene totalt sett.  
Turneringer: 
G2009 stilte i Norway Cup, med et lag bestående av egne spillere og «lånte» spillere fra G2010 og 
G2011. 
Vi gikk videre til B-sluttspill, hvor vi tapte på overtid i første sluttspillkamp – i en meget jevnspilt og 
tett kamp. 
Verdt å nevnte er at vi møtte turneringsvinneren Dallas Texans i gruppespillet, som også vant Dana 
Cup med det samme laget. Etter å ha havnet under 1-0 på et omdiskutert straffespark, kunne våre 
gutter fått med seg poeng, men sluttresultatet endte i stedet 2-0. Det vanket mye skryt fra alle rundt, 
inkludert motstanderlag og deres trener. Resultatet (2-0) var det sterkeste resultatet mot dette laget, 
for alle de møtte i turneringen - foruten i finalen. 2-0 skiller det beste G14-laget som stilte i Norway 
Cup/Dana Cup og våre gutter. 
Sluttord: 

Oppsummert var 2023-sesongen en god sportslig sesong for G2009. G2009 har hatt litt få disponible 

spillere, men har sammen med G2008 og G2010 klart å skape en bra treningshverdag. 

Vi velger å ta med et par eksempler som illustrerer dette. Etter fjorårssesongen sluttet tre spillere, 

som signaliserte at de heller ønsket å holde på med andre ting. Vi har også fått tilbakemelding fra en 

som også sluttet i løpet av sesongen, om at han opplevde å få for lite spilletid. Dette viser at vi aldri 

kan bli gode nok til å legge til rette for alle, selv om vi er bevisste på- og åpne om dilemmaene man 

står i, i hverdagen.  

Disse første årene i ungdomsfotballen preges også av at det kan dukke opp skader. G2009 har heller 

ikke vært forskånet for dette, noe som har gjort at vi til tider gjennom sesongen har hatt enda færre 

spillere – på trening og i kamp. Noen skader kan nok tilskrives fotball og fotballtreningene, men det 

skjer også andre ting i guttenes liv, som påvirker deres totale evne til å delta 100% på 

fotballtreninger.  

For å søke å demme opp for noen av disse utfordringene, har guttene lært viktigheten av god 

oppvarming og grunntrening for å unngå skader. Fair-Play-prinsipper og holdninger har det blitt 

«mast» om til det kjedsommelige. Vi har snakket om hvordan vi som gruppe skal søke å ta vare på 

hverandre, slik at vi kan gjøre fremskritt som lag. Alt dette, og mer til, for å putte så mye vi kan i 

sekken til – ikke bare fotballspilleren, men «hele gutten(e)». Vi kan ikke annet enn å håpe det hjelper. 

Når det er nevnt er det viktig å påpeke at samtlige av spillerne hatt god sportslig utvikling i 2023, lært 

nye sentrale momenter innenfor fotballens verden – og har et godt grunnlag klart for å få bygget på 

med enda ny fotballkompetanse i det nye året. Man er heldigvis ikke utlært når man er 15 år. 

G2009 ønsker til slutt å rette en stor takk til trenerne og spillerne på G2008, G2010 og G2011. Det 

har vært velvilje for å få hjulene til å gå rundt. I løpet av 2023 har G2009 brukt til sammen 28 

forskjellige spillere på banen, i ulike kamper. 

Vi håper alle blir med videre inn i «G16-verdenen», og at alle vil fortsette å legge ned en innsats for 

egen utvikling. Det ønsker vi å legge til rette for. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4.7.14    G19 

Trener:  Simon Licina 

Lagleder: Cathrine Bergheim 

Spillere: Laget bestod av spillere født 2004, 2005 og 2006 med overvekt på det yngste  

årskullet. 

Gutta startet året med treninger inne i Vestfoldhallen. Gjennom året har det vært to til tre treninger 

hver uke litt avhengig av hvilke dager vi spilte kamper på. Noen av gutta trente også litt med a-laget 

og noen med g-16. 

Vi startet med 10 spillere i januar og hadde håpet å få noen nye inn gjennom åpne treninger i januar, 

men det lyktes vi ikke med dessverre. 

Vi meldte på et 7’er lag i serien. Vi spilte serie både vår og høst.  

Våren fikk vi god hjelp av spillere fra G-16 i serien og vi dro i land noen få seiere.  

Høsten ble vanskeligere da tre nivå ble slått sammen til en serie og vi møtte mange motstandere som 

ble for store for oss. Vi mistet også mange spillere gjennom våren og hadde en fast stall på kun 6 

spillere etter sommeren. Vi fikk tidvis låne junior-spillere både fra a-laget og unified, men med lite 

trening sammen fikk vi ikke utnyttet tilskuddene optimalt. Vi ble også innimellom forsterket av tre 

tidligere Fram spillere, men de var heller ikke sammen med oss på trening. 

Vi fant ingen cup som passet for oss i 2023. 

Flere av gutta var instruktører på klubben sin fotballskole, de dømte under Sølv-cup og var med på 

merkeprøvedagen som ekstra bemanning på stasjonene. 

 

4.7.15 TFK A-lag 

Trenere:  Philip Heinig (hovedtrener) med Kim Bjerkesett som keepertrener.  

Sportslig leder: Pål Nilsson 

Lagleder:  Svein Åge Enge 

Spillere:  Vi hadde tilgang på 21 spillere i stallen. 

 
Sesongen 2023 sett under ett ble noe dårligere både plasseringsmessig og spillemessig enn vi hadde 

forhåpninger om.  

Ny trener, Filip Heinig, var på plass. Innetreningene i hallen var meget godt besøk. Kanskje litt for 

godt, da ikke alle som var på trening bidro til at kvaliteten på treningene alltid var like god. Dette med 

kvalitet på treningene gikk igjen utover sesongen. Det var alt for stort spenn i kvaliteten på 

spillergruppa. 

Vi hadde 4 treningskamper før sesongen og disse var såpass positive at det var håp om en plassering  

på øvre halvdel av tabellen når seriespillet skulle starte. Det viste seg å ikke være helt riktig. Vi hadde 

enkelte gode resultater. Hederlige tap eller poeng mot noen av topplaga. Mens det ble poengtap mot 

lag vi burde ha slått. Etter et møte med trener, enkelte spillere og noen fra TFKs styre ble vi enige om 

å gjøre noe med en litt for naiv spillestil. Og etter dette plukket vi noe mer poeng og vi endte til slutt 

på en 6. plass i 5. divisjon. Med alt for mange poeng opp til de 3-4 beste lagene i divisjonen. Og det er 

ikke hyggelig å være, til tider, innblandet i nedrykksstriden. 

Filip ga seg som trener etter en sesong hos oss. Det ble for mye tid til reising T/R Larvik med familie i 

Larvik. Noe gutta syntes var leit.  

Det største tapet etter endt sesong var likevell at Mats Grinvoll ga beskjed om at han gir seg som 

spiller. For så vidt ikke helt uventet, men et TFK A-lag uten Mats blir rart. De som husker godt mener 

han har vært å se på banen ikledd TFKs A-lagsdrakt med nr 3 siden slutten av 90 tallet. Svært mange 

av disse åra som lagets kaptein. 

 

 

 

 

 

 



4.7.16: TFK Unified 

Trenere:  Tom Erik Sletback og Kim Gundersen  

Lagleder:  Anita Rindal Fredriksen  

Spillere: 18 gutter og jenter i alderen 16 til 57 år 

TFK Unified startet med innetrening i Vestfoldhallen januar 2023. 

Ved oppstart var det 17 registrerte spillere på trening og seriesystemet baserer seg på 7-er lag. 

Laget trente inne i Vestfoldhallen i 7 uker med 2 ukentlige treninger. 
Sportslige resultater: 
Laget spilte i Mangfoldseieren i hhv Vestfold og Buskerud fotballkretser, eller NFF Vestfold og NFF 
Buskerud som det egentlig heter. Bakgrunnen for dette var at siden vi hadde 2 lag og at det var litt 
mer inspirerende å spille mot nye lag.  
Dermed søkte vi om dette til begge fotballkretsene og fikk godkjenning om at dette kunne la seg 
realisere som en prøveordning i første omgang i 1 år. 
Vårsesongen i Mangfoldligaen ble avsluttet i begynnelsen i juni på Virik i Sandefjord.  Vi kom på 2. 
plass. Vi hadde ett lag her og det andre laget vårt spilte i Buskerud-serien for å få litt mere 
utfordringer.  
I Buskerud serien avsluttet vi med cup i Mjøndalshallen.  
Etter sommerferien startet begge seriene med kamper både borte og hjemme.  
Som vanlig avsluttet vi sesongen med  en sosial sammenkomst som alltid er hyggelig. 
TFK Unified deltok i vinterserien på Fjellhamar hvor vi stilte ett lag. Vi kjørte inn og spilte 3 kamper og 
rett hjem igjen.  
I juni har det blitt en tradisjon at hele laget med foreldre og foresatte drar i samlet flokk til Sverige 
med overnatting og sosialt samvær. Lions cup er i Varekil en halv time unna Uddevalla.  
Der stilte vi med to lag og var vellykket som alltid, både sosialt og sportslig. 
I september var laget også med på cup i Uddevalla, hvor alle var innkvartert på spahotell hele 
helgen.  Dette var et  meget godt tiltak for mennesker som ikke vanligvis frekventerer slike hoteller, 
og det som var kjempehyggelig. Alltid gøy med disse svenske cupene.   
TFK Unified avsluttet som vanlig med cup i Fredrikstad i desember, kalt Julecupen. Her hadde vi med 
hele 31 stykker. 
Også her var det sosiale viktig og dermed reiste vi til Svinesund og shoppet og avsluttet med julebufé 
på Color Hybrid fra Strømstad til Sandefjord.  
Egne cuper: 
I mai inviterte vi lag til vår egen cup, Tårncupen. Det ble også et meget vellykket arrangement, men 
skulle gjerne hatt med flere lag. Dette blir bedre når denne cupen «setter seg». 
Noen småting må justeres, men vi lærer etter hvert, så dermed satser vi på det samme neste år, men 
da på høsten og med forhåpentligvis flere deltagende lag. 
Evaluering av sesongen 2023: 
Dette er en kjempefin fin gjeng som finner på mye moro sammen godt ledet av vårt trener- og 
laglederteam. Alle har sine utfordringer, men blir akseptert for den de er. Så alt i alt er klubben 
generelt og støtteapparatet spesielt meget godt fornøyd med både cuper, serier og det gode 
samholdet i gruppen.  
TFK Unified avsluttet året med en liten avslutning på klubbhuset med pizza og brus. Her var 
selvfølgelig noen hyggelige kåringer, hvoretter laget tok juleferie.  
  
4.7.17: TFK Honour 
Leder:  Agnar Bekkevahr  
TFK Honour er en seniorgruppe bestående av medlemmer av klubben som er over 45 år. Dette er en 
gruppe som samles 2 ganger i året med hovedvekt på det sosiale. Medlemmene kommer fra tidligere 
fotballgrupper i TK og TT og TFK medlemmer. Pr dags dato er det 35 medlemmer. De aller fleste har 
vært aktive spillere, trenere/oppmenn eller hatt administrative oppgaver i klubbene. På møtene har 
vi lagt opp til et eksternt aktuelt foredrag, god mat og sosialt samvær. På høstmøtet var «gand old 
man» inne Tønsbergfotballen, Jon Edgar Karlsen, som var hovedattraksjonen denne gangen.  Dersom 
noen ønsker å være med kan man bare gi beskjed til Pål Nilsson eller Agnar Bekkevahr. 
 

 



5.0 REGNSKAP 2023  
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6.0 BEHANDLE INNKOMNE FORSLAG 

 

6.1 Rehabilitering av kunstgressbanen 

 Strandman Arena kunstgressbane ble etablert i 2010 og er moden for rehabilitering. 

 I utgangspunktet var styret klare for å gjenbruke sand og gummigranulat, men det ligger  

   så mange negative økonomiske føringer med det, at det kan bli meget utfordrende. 

 Derfor ligger det an til at TFK går for en løsning som innebærer biologisk nedbrytbart innfyll. 

 Kostnadsrammen på dette, inkl mva, vil komme på:    NOK 5.000.000,-     

 Det forutsetter også at det legges støtdempingssjikt under gresset. 

 Finansering bli da som følger: 

• Spillemidler:    NOK 1.400.000,-  

• Momskompensasjon:   NOK 1.000.000,-  

• Egenkapital, lån og andre støtterordninger: NOK 2.600.000,- 

 Styrets forslag til Årsmøtet: 

• Årsmøtet godkjenner at TFK tar opp et mellomfinansieringslån pålydende kr. 2.400.000  

(spillemidler og momskompensasjon) som vil bli tilbakebetalt så snart disse pengene 

kommer til utbetaling (primært juni 2025) 

• Styret kan benytte seg av inntil NOK 800.000 av klubbens egenkapital, hvorav ca NOK 

380.000 er spillemidler og momskompensasjon (nytt lys) og som kommer inn i juni 2024.    

• Styret gis fullmakt til å hente inn støttemidler fra stiftelser og legater, slik at max 

langsiktig låneopptak ikke kan overstige NOK 1.000.000. 

• Dersom dette ikke kan oppfylles, utsettes rehabilitering i minst 1 år. 

 

6.2. Nye vedtekter  

 Klubbens vedtekter er fra 1985 og bør revideres. 

 Styrets forslag til Årsmøtet: 

 Vedtektene skal i løpet av 2024 gjennomgås og legges frem for Årsmøte 2024 i revidert form.  

  

7.0 FASTSETTE MEDLEMSKONTINGENT FOR 2024 

Styrets forslag: 

Styret foreslår at dagenes medlemskontingent på hhv 350 kroner for aktive medlemmer og  

kr 200,. for støttemedlemmer beholdes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8.0 BUDSJETT FOR 2024 

  

 Inntekter Budsjett 2024 Regnskap 2023 

3101 Kontingenter/treningsavgifter                   302 000               235 804  

3120 Sponsorinntekter                   370 000               324 334  

3123 Fonds og andre støtteordninger                             -     
3201 Kioskinntekter klubbhus                   155 000               188 308  

3205 Inntekter andre arr.                             -                      4 000  

3210 Kiosk- og inng.inntekter Sølvcupen                   250 000               240 525  

3211 Påmeldingsvg. fotballskole                   130 000               130 500  

3215 Påmeldingsavg. Sølvcupen                   290 000               279 523  

3216 Påmeldingsavg. Straffekonk                     10 000   
3220 TV2-innspilling                 60 000  

3260 Salg husholdningspapir/fyrverkeri kuttes                             -     
3261 Inntekter dugnader                     35 000                    4 245  

 Sum Salgsinntekter               1 542 000            1 467 239  

3400 Kommunal og statlige tilskudd                     30 000                 31 550  

3401 Momskompensasjon                   130 000               138 308  

3410 Tilskudd fra stiftelser/organisasjoner                     35 000                 79 980  

3441 Tilskudd fra Norges Idrettsf.                   130 000               144 190  

3443 Tilskudd integrering                 50 000  

3605 Utleie klubbhus                       8 000                 12 295  

3910 Inntekter Grasrotandel                   140 000               130 814  

3965 Inntekter loddsalg/Spond                   100 000               122 805  

3970 Egenandler spillere cuper                   120 000               104 640  

3971 Egenandeler utstyr                    6 025  

3999 Andre driftsinntekter                             -                 166 661  

 Sum Annen driftsinntekt                   673 000               987 268  

 Sum inntekter                2 215 000            2 454 507  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Driftskostnader Budsjett 2023 Regnskap 2023 

4200 Innkjøp utstyr/materiell lag                   280 000               321 238  

4201 Innkjøp utstyr/materiell lag                     15 000   
4202 Innkjøp klubblokaler                     15 000   
4212 Innkjøpr dugnadsprodukter for videresalg                             -                   16 992  

4300 Innkjøp av kioskvarer klubbhus                     50 000                 78 756  

4400 Innkjøp av kioskvarer Sølvcupen                     85 000                 46 386  

4600 Utgiftsgodtgjørelse trenere  
4611 Instruktører fotballskole/sommerleir                     40 000                 42 588  

4612 Innleide trenere                 10 724  

4620 Dommerutgifter                     75 000                 87 315  

4625 Dommerutgifter Sølvcupen                     10 000                    8 334  

4630 Deltagelse cuper inkl overn.                     76 000               247 318  

4631 Overnattingsturneringer                   150 000   
4700 Kostnader sosiale lag                     30 000                 19 738  

4800 Baneleie Gressbanen                     15 000                 16 898  

4801 Leie Vestfoldhallen for trening                     95 000                 92 430  

4802 Leie Vestfoldhallen for Sølvcupen                   120 000               100 000  

4910 Påmeldingsavg. til NFF Vestfold                     75 000                 83 910  

4920 Lisens/forsikring NFF                     40 000                 32 590  

4930 Andre kostnader i krets                             -     

 Varekostnad               1 171 000            1 205 217  

 Lønnskostnad   
5000 Lønn til ansatte                     52 000                 10 000  

5005 Arbeidsgiveravgift   

5050 Lønn ikke arb.avg.pliktig)                      16 000                 10 000  

5395 
Annen oppgavepliktig godtgjørelse - ikke 
arbdgviveravgpl.m                       5 000                    6 028  

5500 
Annen kostnadsgodtgjørelse (ikke 
oppg.pliktig)                     22 000                 24 689  

5515 Lønn ikke oppgavepliktig (under 10.000)                     60 000                 68 268  

 Lønnskostnad                   155 000              118 985  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Andre driftskostnader   

6100 Avskrivning Strandman Arena                   255 000               255 000  

6101 Avskrivning klubbhus                 71 571  

6102 Avskrivning inventar klubbhus                     20 000                 20 000  

6103 Avskrivning fast inventar klubbhus                     15 000                 15 000  

6300 Leie lokale                 10 366  

6320 Andre driftskostnader klubbhus                     36 000                 37 447  

6360 Felleskostnader Trudvangveien 79                        6 500   
6420 Leie datasystemer                     25 000                 34 146  

6540 Inventar                       9 000                 32 676  

6560 Rekvisita                       5 000                 12 755  

6590 Annet driftsmateriale                    9 330  

6600 Drift og vedlikehold Strandman Arena                     50 000                 64 557  

6690 Rep og annet vedlikehold                 20 652  

6705 Honorar regnskap + Tripletex                   112 000                 89 001  

6710 Trenerkurs                     25 000                 27 500  

6790 Annen fremmed tjeneste                    6 500  

6810 Kopiering/trykking                       5 000                    2 750  

6870 Sosiale tilstelninger klubb/oppdatering                     12 700                    8 749  

6900 Telefon/Internett                       8 000                 10 742  

7140 Reisekostnader ikke oppg. pliktig                     96 000               116 890  

7320 Reklamekostnad                     16 000                 12 181  

7420 Gaver og premier                       5 000                    9 642  

7500 Forsikringspremie                     16 500   
7700 Styre og bedr.forsamlingsmøter                     10 000                    4 754  

7710 Overgangsgebyrer                     20 000                 20 277  

770 Bank- og kortgebyrer                    7 921  

7771 Gebyr Spond                       2 500                 10 355  

7790 Andre fradragsber. kostnader                     11 000                    7 735  

7795 Avstemmingskonto lagene                24 000  

7831 Andre avsetninger tap på fordringer                     15 000   

 Annen driftskostnad                   776 200               942 497  

 Totalt driftskostnader                2 102 200            2 266 699  

 Driftsresultat                   112 800               187 808  

 Finansinntekter og finanskostnader                   100 000                 28 769  

 Netto resultat                     12 800               159 039  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9.0 VALG 

  

9.1 Det skal foretas følgende valg: 

 9.1.1 3 + 2 (Tore Bjørnsvik/Simon Licina) styremedlemmer 

 9.1.2 1 revisorer 

  9.1.3 Kontrollkomite 

 9.1.4 Valgkomite bestående av 1 leder og et medlem 

 

9.1.1 Følgende er på valg i styret: 

Styreleder:  Geirfinn Kvalheim 2 år  

Styremedlem:  Eirik Hagen  2 år 

Styremedlem:  Per Erik Olsen  2 år 

 

Styremedlemmer som ikke på valg: 

 Styremedlem:  Pål Nilsson  

 Styremedlem:  Mathilde Elster 

 Styremedlem:  Tore Bjørnsvik (går ut etter mange års virke i TFK)  

 Styremedlem:  Gry Lauritsen 

Styremedlem:  Simon Licina (har gått ut av styret i perioden).  

 

Styremedlemmer velges for 1 eller 2 år. 

  

 9.1.2 Revisorer  

 Stein Aafos  

 

9.1.3. Kontrollkomite 

Katrine Bergheim og Agnar Bekkevahr 

 

9.1.4 Valgkomite 

 Sigurd Kraft Gulbrandsen (leder) og Henrik Ogann  

 

10 AVSLUTNING 

Pål Nilsson ble utnevnt til nytt Æresmedlem som et bevis og takknemlighet for hans  

lange og tro tjeneste i Tønsberg Fotballklubb. Han fikk da TFKs æresmedalje, samt blomster og diplom. 

Årsmøtet satte pris på at han fortsetter som styremedlem. 

Styreleder takket også Tom Gjermundsen for hjelpen som møtedirigent og overrakte også han en blomster på 

vegne av TFK . 

 

 

 


